
Lijst van conclusies en toezeggingen
 commissie Ruimte

17 november 2016

AANWEZIG: Mw. J. Goedkoop (HBB), Mw. A.P. van der Have (HBB), Dhr. H.M. Klaasen (D66), Mw. Y.E.G.M.M. Schul (D66), 
Mw. A.M.C.E. Stam (VVD), Dhr. M.B.H.J. Radix (VVD), Dhr. E.J.M. van Vlijmen (CDA), Dhr. E. de Zeeuw (GL), Dhr. J.H. Maas (PvdA), 
Dhr. S.M. Nieuwland (wethouder), Mw. H.M.A. Hooij (wethouder), Dhr. A.W.M. Schumacher (Directeur Ruimte en Welzijn) en 
Dhr. G. A.M. Klaassen (senior medewerker ruimtelijk beleid)

AFGEMELD: Dhr. C.G.T.F.J. Leenders (VVD)

VOORZITTER: Dhr. H.J.M. van Zon
COMMISSIEGRIFFIER: Mw. W.J. Vrolijk-Gevaert
 

1 Vaststellen agenda commissie Ruimte 17 november 2016

Dhr. C.G.T.F.J. Leenders heeft zich afgemeld en wordt vervangen door mw. A.M.C.E. Stam (VVD)

Conclusie voorzitter: De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Spreekrecht burgers

Er hebben zich 4 insprekers gemeld bij agendapunt 3 “Plan van aanpak project 
Manpadslaangebied”:

 Dhr. B. van Elderen
 Dhr. Jonkhoff
 Dhr. De Laat
 Dhr. Knol

3 Plan van aanpak project Manpadslaangebied (B-stuk)
Dhr. Van Elderen, dhr. Jonkhoff, dhr. De Laat en dhr. Knol spreken in.

Conclusie voorzitter: de meerderheid van de commissie (GL, PvdA, CDA, D66 en VVD) staat 
positief tegenover het voorstel van het college met enige kanttekeningen. GL en PvdA zijn 
niet akkoord met het gekozen participatietraject en zijn van mening dat belanghebbenden ook 
in fase 1 en 2 van de aanpak betrokken dienen te worden. PvdA vindt dat het plan van aanpak 
niet beperkt mag blijven tot een groen casco, maar er ook ruimte moet zijn voor creatieve 
ideeën met b.v. sociale duurzame woningbouw. HBB is niet akkoord met het voorstel en het 
daarbij gekozen participatietraject.
Alle informatie die in de afgelopen 16 jaar is vergaard rondom het Manpadslaangebied wordt 
meegenomen in stap 1 en 2 van het plan van aanpak.

Met deze bespreking is er invulling gegeven aan de inhoudelijke behandeling van het plan van 
aanpak en de offerte van Rho zoals gesteld in het amendement “financiering plan van aanpak 
Manpadslaangebied”. Voorgesteld wordt de € 50.000,- alsnog ter beschikking te stellen. 

Conclusie voorzitter: Aan de agenda van de eerstvolgende raadsvergadering van 
24 november 2016 wordt het bespreekpunt “financiering uitvoering plan van aanpak 
Manpadslaangebied” toegevoegd.



4 Nota bodembeheer regio IJmond (A-stuk) deel I

Er worden informatieve vragen gesteld aan de wethouder.

Ordevoorstel

Voorgesteld wordt om de actiepuntenlijst te behandelen in de tijd dat de wethouder de gelegenheid 
heeft de beantwoording van de informatieve vragen voor te bereiden.

Conclusie voorzitter: de commissie gaat akkoord met het voorstel.

7 Actiepuntenlijst

De actiepunten met afhandelingsvoorstel ‘afdoen’ worden afgedaan.
De actiepunten met het afhandelingsvoorstel: ‘blijft staan’ blijven staan.
NB: AP 16-60 kan worden afgedaan. Op korte termijn wordt er een bericht over parkeren van 
elektrische auto’s in het Heemstede nieuws en op de website geplaatst.

AP 16-52: de commissie gaat akkoord met de concept brief aan dhr. Vriethoff. De brief kan worden 
verzonden. Het actiepunt is hiermee afgedaan.
AP 16-66 Wethouder Hooij geeft informatie over een wijziging m.b.t. de parkeerverordeningen. Het 
actiepunt is afgedaan.
AP 16-68: het college kan het nieuwe bericht d.d. 24 oktober 2016 van BCN over milieuvervuiling in 
Park Meermond beantwoorden. Het actiepunt is hiermee afgedaan voor de commissie Ruimte.
AP 16-44.1 en 16-44.2 komen met het nieuwe plan van aanpak Manpadslaangebied te vervallen.

4 Vervolg Nota bodembeheer regio IJmond (A-stuk) deel II

Conclusie voorzitter: bespreekpunt in de raadsvergadering van 24 november 2016

Toezegging: 
De wethouder stuurt voor de raadsvergadering van 24 november a.s. een korte notitie aan de hand 
van de vragen van dhr. de Zeeuw (GL).

5 Huisvesting statushouders

De wethouder geeft een update over de huisvesting van statushouders en stelt voor het agendapunt 
in het vervolg te bespreken in de commissie Samenleving.

Conclusie voorzitter: voldoende besproken. Aangezien de er op dit moment geen panden 
meer worden aangeschaft wordt het onderwerp in het vervolg besproken in de commissie 
Samenleving. Mochten er weer panden worden verkocht of aangekocht dan wordt dit 
besproken in de commissie Ruimte.

6 Overzicht bouwprojecten

Dhr. Radix verzoekt om een update over Spaarnelicht en vraagt naar de contacten met Hoorne 
Vastgoed betreffende de Vomar en de Slottuinen.
Dhr. Maas heeft een vraag over het voorstel rondom de Vomar, met name de in- en uitrijvarianten.



8 Wat verder ter tafel komt

 Mw. van der Have stelt een vraag over de Hartekamp (AP 16-67)
 Dhr. Klaasen (D66) stelt voor de uitnodigingen betreffende het Manpadslaangebied op de 

actiepuntenlijst van de commissie Ruimte te plaatsen. De commissie is akkoord met het 
voorstel. 

 Mw. Schul stelt een vraag over het overleg met de bewoners van de Glip over de mozaïekbank
 Dhr. De Zeeuw stelt een vraag over de beantwoording van de vragen bij het C-stuk 

“jaarverslag over 2015 van de Welstandscommissie en het college”.

9 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22u48.


